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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2013. október 30-án. 

Az ülés kezdésének időpontja: 18.00 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

 

Jelen vannak: Kochnyák Sándor, Nebehaj Rudolfné, Radovics Istvánné, Simonek Antal, 

Szivek Péter képviselők, 

Gaál Lajos polgármester 

 

Meghívottak: 

Lukács Istvánné adóügyi főelőadó 

Nagyváriné Radovics Angelika mb. óvodavezető 

Gaálné Kara Valéria Művelődési Ház vezető 

 

Gaál Lajos polgármester: Tisztelettel köszönti a megjelent képviselőket. Megállapítja, hogy 

a megválasztott képviselők száma 7 fő, jelen van 6 fő, az ülés határozatképes.  

 

Gaál Lajos polgármester: Ismerteti a tervezett napirendet: 

1. Beszámoló az adóügyi igazgatásról 

2. Óvodai alapdokumentumok 

3. Ingatlanügyek 

4. Államháztartáson kívüli források – rendeletalkotás 

5. Szennyvízszippantás  

6. Költségvetési koncepció 2014. 

7. Tájékoztató a két ülés között történtekről 

8. Egyebek 

 

Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett napirendet elfogadják-e? 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 112/2013. (X.30.) KKÖKt. 

határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az előterjesztett napirendet elfogadja. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

1. Napirendi pont 

Beszámoló az adóügyi igazgatásról 

 

Gaál Lajos polgármester: Szeptember végével lehet számot vetni az adóév lezárásáról. Az 

anyagot a Képviselők írásban megkapták.  

Nebehaj Rudolfné képviselő: Kérdése, hogy a felmerült számítástechnikai problémát 

sikerült-e javítani. Ügyfelek érezték-e? 

Lukács Istvánné adóügyi főelőadó: Jelentős többletmunkával, de sikerült a helyzetet 

megoldani. Szerencsére rendelkezésre állt a féléves zárás anyaga, így csak az utána bevitt 

adatokat kellett újra rögzíteni. Mivel a probléma az értesítők kinyomtatása után történt, az 

ügyfelek nem érzékelték a hibát. 
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Nebehaj Rudolfné képviselő: A Kommunális adó idén 522 e. Ft befizetési elmaradást mutat. 

Tavaly  ebben az időszakban 700 e. Ft körül volt, javult a fizetési hajlandóság? 

Lukács Istvánné adóügyi főelőadó: Igen, valószínű, hogy a szigorú és következetes 

behajtásnak híre ment.  

Nebehaj Rudolfné képviselő: Azt azért tudni kell, hogy az e tárgyban beszedhető adó 

mértékénél jelentősen kevesebb, amit Kesztölcön fizetni kell. Ebben az évben 25 e. Ft lehetett 

volna az egy ingatlanra jutó adótételt, s nálunk csak 7 e. Ft. Ezt méltányosnak, és a lakosság 

fizetési képességének megfelelőnek tartja. A Pénzügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót és 

elfogadásra javasolja. 

Gaál Lajos polgármester: Az összes adónemben sokkal jobban alakulnak a befizetések 

százalékai.  

Szivek Péter képviselő: Az iparűzési adó éves összege miből áll össze? Van egyszer az 

előírás, a teljesítés? 

Lukács Istvánné adóügyi főelőadó: Előírása is bonyolult, 3 összegből adódik. Mindig benne 

van egy tavalyi, egy idei és egy előírás.  

Radovics Istvánné képviselő: A behajthatatlan tartozás göngyölődik, vagy van egy határ, 

ahol törölni lehet? Kivezetni, hogy ne legyen benne. 

Lukács Istvánné adóügyi főelőadó: Elvileg öt éven túl lehet törölni.  

Kochnyák Sándor képviselő: Hány cég ilyen? 

Lukács Istvánné adóügyi főelőadó: 4-5, de viszonylag jelentős összeggel. 

Nebehaj Rudolfné képviselő: Ezt most Jegyző asszonytól kérdezem: lehet-e olyan adót 

szedni, amit útépítésre, járdaépítésre lehet használni. 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Ilyen céllal nem. A helyi adókról szóló 

törvény határozza meg, hogy milyen adók vethetők ki és mi lehet az adó tárgya. A különböző 

adóbevételek összességében növelheti az önkormányzat bevételét, melyet a képviselő-testület 

döntése alapján különböző célokra fordíthatnak. 

Gaál Lajos polgármester: Megköszöni a kolléganő munkáját, nem egy hálás feladat. A 

munkáját dicséri, hogy jobb a fizetési morál.  Kérdezi a Képviselőket, hogy elfogadják-e az 

adóügyi beszámolót? 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 113/2013. (X.30.) KKÖKt. 

határozata az adóügyi beszámoló elfogadásáról  

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja az adóügyi beszámolót. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

2. Napirendi pont  

Óvodai alapdokumentumok 

 

Gaál Lajos polgármester: Az ismét az önkormányzat fenntartásába került óvoda 

alapdokumentumai kerültek előterjesztésre. A különböző fórumok megtárgyalták és 

véleményezték őket, a nemzetiségi önkormányzat egyet ért elfogadásukkal. 

Nagyváriné Radovics Angelika mb. óvodavezető: Az előterjesztett SZMSZ tulajdonképpen 

nem új, hanem a régi lett átdolgozva és előterjesztve. 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: A leglényegesebb változások mindhárom 

dokumentumban, a fenntartóváltozás mellett, a törvényi változásoknak való megfeleltetés.   
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Gaál Lajos polgármester: Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett, a Kesztölci 

Kiserdei Óvoda Kestúcka Materská Škola „Horička” Szervezeti és Működési Szabályzatát 

elfogadja e?  

 
Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 114/2013. (X.30.) KKÖKt. 

határozata a Kesztölci Kiserdei Óvoda Kestúcka Materská Škola „Horička” Szervezeti 

és Működési Szabályzata elfogadásáról  

 

Kesztölc község Képviselő-testülete elfogadja a Kesztölci Kiserdei Óvoda Kestúcka Materská 

Škola „Horička” Szervezeti és Működési Szabályzatát. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Nagyváriné Radovics Angelika mb. óvodavezető 

 

Házirend 

 

Radovics Istvánné képviselő: Hogyan tudják áthidalni a létszámcsökkenést? 

Nagyváriné Radovics Angelika mb. óvodavezető: Két csoportban, összevontan fogadják a 

gyerekeket reggel, és a délutáni, alvás utáni időszak is így működik. Ésszerű 

munkaszervezéssel megoldható.  

Radovics Istvánné képviselő: Nő a gyermeklétszám? 

Nagyváriné Radovics Angelika mb. óvodavezető: Most 80 gyermek van, de év közben 

feltöltődik a kiscsoport. Az idén lesznek sokan. 

Gaál Lajos polgármester: Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett, a Kesztölci 

Kiserdei Óvoda Kestúcka Materská Škola „Horička” Házirendjét elfogadja e? 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 115/2013. (X.30.) KKÖKt. 

határozata a Kesztölci Kiserdei Óvoda Kestúcka Materská Škola „Horička” 

Házirendjének elfogadásáról  

 

Kesztölc község Képviselő-testülete elfogadja a Kesztölci Kiserdei Óvoda Kestúcka Materská 

Škola „Horička” Házirendjét. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Nagyváriné Radovics Angelika mb. óvodavezető 

 

Pedagógia program 

Nagyváriné Radovics Angelika mb. óvodavezető: Ezt is át kellett dolgozni. 

Gaál Lajos polgármester: Az eddig megszokottakat követik, bátran lehet dicsekedni az ott 

folyó munkával.  

Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett, a Kesztölci Kiserdei Óvoda Kestúcka 

Materská Škola „Horička” Pedagógia programját elfogadja e? 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
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Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 116/2013. (X.30.) KKÖKt. 

határozata a Kesztölci Kiserdei Óvoda Kestúcka Materská Škola „Horička” Pedagógiai 

Programjának elfogadásáról  

 

Kesztölc község Képviselő-testülete elfogadja a Kesztölci Kiserdei Óvoda Kestúcka Materská 

Škola „Horička” Pedagógiai Programját. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Nagyváriné Radovics Angelika mb. óvodavezető 

      

3. Napirendi pont 

Ingatlanügyek 

1. Rittling István 

 

Nebehaj Rudolfné a Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság egyeztetett kérelmezőkkel és 

az írásbeli előterjesztésben leírtak szerint állapodtak meg. Mivel mindenki megkapta írásban a 

javaslatot, annak terjedelmessége miatt nem olvassa fel. Kéri jegyző asszonyt, hogy röviden 

foglalja össze a birtok összevonási célú, önkéntes földcsere lényegét. 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: A birtokösszevonás célú, önkéntes földcsere 

lényege – a cserélő felek azért állapodnak meg a földcserében -, hogy széttagolt külterületi 

termőföldjeik összevonásával, a természeti adottságokhoz jobban igazodó termelési feltételek, 

kedvezőbb méretek, együttesen művelhető családi birtokok alakuljanak ki. Ha ilyen ok 

szerepel a földhivatali bejegyzésként, akkor a csere mentesül az illetékkiszabás alól.  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 117/2013. (X.30.) KKÖKt. 

határozata Rittling István birtok összevonási célú, önkéntes földcserére vonatkozó 

kérelméről 

 

Kesztölc község Képviselőtestülete hozzájárul Rittling István birtokösszevonás célú, önkéntes 

földcserére vonatkozó kérelméhez 

 

Magán tulajdonú cserealap Önkormányzati tulajdonú cserealap 

hrsz. m
2 

tul. arány hrsz. m
2 

tul. arány 

3213 2514 1/1 3610  2029 1/1 

3664 2838 1/1 3611 784 1/1 

3455/2 831 1/1 3612 849 1/1 

3666  878 1/1 3613 791,5 1/2 

3924 1417 1/1 3614 759 1/1 

   3616 845 1/1 

   3618 673 1/1 

   3619 784 1/1 

   3620/1 446 1/1 

   3625 745 1/1 

   3628 1007 1/1 

   3637 417 1/1 

   3639 356 1/1 

   3643 915 1/2 

   3645 151 1/1 
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Összesen: 8478m
2 

 Összesen:  11.551,5m
2 

 

 

A Rittling István tulajdonát képező ingatlanok értéke 847.800.-Ft, az önkormányzat tulajdonát 

képező ingatlanok értéke 1.155.150.-Ft. A két terület közötti különbözet 3073,5 m
2
, melyet 

100.-Ft/m
2
 áron, összesen 307.350.- Ft értékben kérelmező az önkormányzatnak megfizet.  

Kérelmező vállalta, hogy a területre szőlőt és gyümölcsöst telepít. Amennyiben 5 éven belül 

az ültetvény telepítése nem történik meg, a csere előtti eredeti tulajdoni állapotot kell 

helyreállítani. 

Az ügylet lebonyolításának költsége kérelmezőt terheli. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2013. december 15. 

 

2. Kara Béla  

 

Nebehaj Rudolfné a Pénzügyi Bizottság elnöke: A másik birtok összevonási célú földcsere 

kérelmet Kara Béla nyújtotta be. A Bizottság egyeztetett kérelmezővel és az írásbeli 

előterjesztésben leírtak szerint állapodtak meg.  

Gaál Lajos polgármester: A határozati javaslat szerint tehát: Kesztölc község Képviselő-

testülete birtok összevonási célú földcsere keretében elcseréli a Kara Béla Kesztölc Hunyadi 

utca 28. szám alatti lakos tulajdonát képező kesztölci 3167. hrsz.-ú, 3456 m2 területű ingatlant 

az önkormányzat tulajdonát képező 3369, 3370, és 3371 hrsz.-ú összesen 5414 m2 területű 

ingatlanokra. Kara Béla tulajdonát képező ingatlan értéke 345600.-Ft, az önkormányzati 

ingatlanok értéke 541400.-Ft. A különbözetként jelentkező 1958 m2 területet Kara Béla 

megtéríti az önkormányzatnak 100.-Ft/m2 áron, mely így összesen: 195.800.- Ft. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 118/2013. (X.30.) KKÖKt. 

határozata Kara Béla ingatlancsere kérelméről  

 

Kesztölc község Képviselő-testülete birtok összevonási célú földcsere címen elcseréli a Kara 

Béla Kesztölc Hunyadi utca 28. szám alatti lakos tulajdonát képező kesztölci 3167. hrsz.-ú, 

3456 m
2
 területű, 345.600.-Ft értékű ingatlant az önkormányzat tulajdonát képező 3369, 3370, 

és 3371 hrsz.-ú összesen 5414 m
2
 területű, 541.400.-Ft értékű ingatlanokra. A különbözetként 

jelentkező 1958 m
2
 területet Kara Béla megtéríti az önkormányzatnak 100.-Ft/m

2
 áron, mely 

így összesen: 195.800.- Ft. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2013. november 30. 

 

3. Szivek György  

 

Szivek Péter képviselő: A következőkben kéri magát kizárni a szavazásból, mert őt érintő 

ügy kerül napirendre. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 119/2013. (X.30.) KKÖKt. 

határozata érintettség miatti kizárásáról 



7 

 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete Szivek Péter képviselőt saját kérésére a szavazásból 

kizárja. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Nebehaj Rudolfné a Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság tárgyalta a kérelmet és a 

következő határozati javaslattal él: Kesztölc közég Képviselő-testülete bérbe adja Szivek 

György részére a 0205/29, /30, /31, /34, /56, /57, /58, /60, /61, /62, /63, /64, /74, /75, /77, /79, 

/80, /81 hrsz.-ú önkormányzati ingatlanokat 20 évre 1.-/m2/év, azzal a hozzájárulással, hogy 

bérlő a területen turisztikai beruházásokat hajthasson végre. Az önkormányzat biztosítja bérlő 

részére az elővásárlási jogot. A szerződésbe kerüljön bele, hogy a bérlő által végzett 

értéknövelő beruházások értéke nem növelheti az esetleges eladási árat. Amennyiben bérlő az 

idők folyamán nem kívánja a területet megvásárolni és az önkormányzat számára az ott 

végzett beruházások nem képviselnek értéket, bérlő kötelesek az eredeti állapotot helyre 

állítani. 

Gaál Lajos polgármester: Kérdezi a Képviselőket, hogy az elhangzott javaslattal 

egyetértenek-e? 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 120/2013. (X.30.) KKÖKt. 

határozata Szivek György földbérleti kérelméről  

 

Kesztölc közég Képviselő-testülete bérbe adja Szivek György részére a 0205/29, /30, /31, /34, 

/56, /57, /58, /60, /61, /62, /63, /64, /74, /75, /77, /79, /80, /81 hrsz.-ú önkormányzati 

ingatlanokat 20 évre 1.-/m2/év, azzal a hozzájárulással, hogy bérlő a területen turisztikai 

beruházásokat hajthasson végre. Az önkormányzat biztosítja bérlő részére az elővásárlási 

jogot. A szerződésbe kerüljön bele, hogy a bérlő által végzett értéknövelő beruházások értéke 

nem növelheti az esetleges eladási árat. Amennyiben bérlő az idők folyamán nem kívánja a 

területet megvásárolni és az önkormányzat számára az ott végzett beruházások nem 

képviselnek értéket, bérlő köteles az eredeti állapotot helyre állítani. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2013. december 1. 

 

4. Nemesi Mihály  

 

Nebehaj Rudolfné a Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság a kérést 

megtárgyalta és a következő javaslatot teszi: A kérelemben a 3534, 3535, 3536, 3537, 3538, 

3539, 3540, 3541, 3542, 3543 hrsz.-ú önkormányzati ingatlanok vannak felsorolva. Az 

ingatlanmegosztás utáni csere lehetőségét nem javasolják, mert nem szolgálja az 

önkormányzat érdekeit, s az ingatlan jelenlegi tulajdonosának indokolatlanul magas költséget 

jelentene. A fölhivatali eljárás díja, a földmérés költségei minden esetben kérelmezőt terhelik. 

A kérelemben meghatározott célok megegyeznek az önkormányzat vagyongazdálkodási 

tervben meghatározott célokkal. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
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Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 121/2013. (X.30.) KKÖKt. 

határozata Nemesi Mihály ingatlanvásárlási kérelméről 

 

Kesztölc közég Képviselő-testülete értékesíti az alább felsorolt önkormányzati tulajdonú 

ingatlanokat 100.-Ft/m
2 

áron Nemesi Mihály Kesztölc Esztergomi utca 108. szám alatti lakos 

részére: 

 

hrsz. terület/ m
2
 művelési ág tulajdoni hányad érték/Ft 

3534  777 gyep (legelő) 1/1 77.700.- 

3535 755 szőlő 1/1 75.500.- 

3536 676 gyep (legelő)   1/1 67.600.- 

3537 730 gyep (legelő)   1/1 73.000.- 

3538 698 gyep (legelő) 1/1 69.800.- 

3539 194 gyep (legelő)   1/1 19.400.- 

3540 414 gyep (legelő)   1/1 41.400.- 

3541 367 gyep (legelő)   1/1 36.700.- 

3542 317 gyep (legelő)   1/1 31.700.- 

3543 705 gyep (legelő) 1/1 70.500.- 

 5633   563.300.- Ft 

 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2013. december 15. 

 

4. Napirendi pont 

Államháztartáson kívüli források – rendeletalkotás 

 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: 2013. június 30-dikával módosították a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvényt, és a Képviselő-testület át nem 

ruházható hatáskörei közül kivette az államháztartáson kívüli forrás átvételére és átadására 

vonatkozó rendelkezéseket. Ezzel egyidejűleg ugyanezen törvény egy másik §-sa kötelezően 

előírja a Képviselő-testületek számára, hogy az államháztartáson kívüli forrás átvételére és 

átadására vonatkozó rendelkezéseket rendeletben szabályozzák. Kesztölc község Képviselő-

testülete különböző kulturális, sport, szociális területen működő szervezeteket, és a katolikus 

egyház részére nyújt támogatást, ami minden esetben államháztartáson kívülre történő forrás 

átadást jelent. Ugyancsak előfordul, hogy az önkormányzat államháztartáson kívüli szervektől 

(nem állami és nem önkormányzati szervektől) támogatást kap. A törvénymódosítás hatályba 

lépését követően a Képviselő-testület csak akkor nyújthat támogatást, és államháztartáson 

kívüli szervezettől csak akkor vehet át támogatást, ha ennek eljárási rendjét helyi rendeletben 

határozza meg. 

Az előterjesztett rendelet tartalmazza azokat a lehetőségeket, mellyel eddig is élt az 

önkormányzat, illetve az eljárási rendet. 

 

Gaál Lajos polgármester: Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett rendelet-tervezetet 

elfogadják-e? 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő rendeletet fogadta el: 

 

Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-testületének 

15/2013. (X. 30.) önkormányzati rendelete az államháztartáson kívüli forrás átvételére és 

átadására vonatkozó rendelkezésekről 
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5. Napirendi pont 

Szennyvízszippantás  

 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Gyakorlatilag tavasz eleje óta próbáljuk 

megoldani ezt a kérdést. Vezetékes szolgáltatónk, a Vízmű többszöri megkeresésünkre úgy 

nyilatkozott, hogy ezt a tevékenységet nem kívánja végezni, így egyéni vállalkozót kellett 

keresni. A környéken egyetlen ilyen tevékenységet végző vállalkozó van, Pálovics János. 

Vele folytattunk tárgyalásokat, melynek eredményeképpen megegyeztünk abban, hogy 

vállalja a tevékenység végzését. Ha a Képviselő-testület is rábólint, megkezdjük a 

szerződéskötést megelőző tárgyalásokat. Ha ebben egyezségre jutottunk, rendeletet kell 

alkotni. Most tehát a feladat, hogy a Képviselő-testület határozatban fogadja el Pálovics János 

egyéni vállalkozó személyét, mint szolgáltatót. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 122/2013. (X.30.) KKÖKt. 

határozata Pálovics János egyéni vállalkozó megbízásáról 

 

Kesztölc község Képviselőtestülete elfogadja Pálovics János (2509 Esztergom-kertváros 

Bocskai sor 88.) Adósz:48497547-2-31 egyéni vállalkozót a közüzemi csatornahálózatba nem 

vezetett háztartási szennyvíz begyűjtésére szolgáló közszolgáltatás elvégzésére. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2013. december 15. 

 

6. Napirendi pont 

Költségvetési koncepció 2014. 

 

Nebehaj Rudolfné a Pénzügyi Bizottság elnöke: Az előterjesztett költségvetési koncepciót a 

Pénzügyi Bizottság még nem tárgyalta, így javasolja, hogy a beterjesztett anyagot a 

Képviselő-testület utalja a Bizottság elé tárgyalásra és javaslattételre. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 123/2013. (X.30.) KKÖKt. 

határozata a 2014. évi költségvetési koncepcióról 

 

Kesztölc község Képviselőtestülete a 2014. évi költségvetési koncepciót a Pénzügyi Bizottság 

elé terjeszti tárgyalásra és javaslattételre. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2013. november 20. 

 

7. Napirendi pont 

Tájékoztató a két ülés között történtekről 

 

Gaál Lajos polgármester:  
1. Az ipari terület kialakításával kapcsolatban az NGM Ipari és Építésgazdasági 

Főosztályának megküldtem az előterjesztéshez szükséges adatokat: 
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a. IVI-QUELL Kft. – ről: Az érintett ingatlanon már a korábbiakban létesített 

ásványvíz kút üzembe helyezését követően jelen ismereteink szerint első évben 

az IVI-QUELL Kft. kb. 15 fő foglalkoztatásában évi kb. 600 millió forint 

árbevételt érhetne el, amelyből eredően a helyi adó mértéke évente kb. 4,7 

millió forint lenne. 

b. Elimpex AG : A rendelkezésünkre bocsátott információk alapján jelenleg az 

Elimpex AG 20 - 30 fő foglalkoztatásával évi kb. 280 millió forint árbevételt 

céloz meg, amelyből számítottan a helyi adó mértéke évente kb. 5,6 millió 

forint lenne. 

c. HSB ELEKTRO GMBH: elképzelése a jövőre nézve kb. 20 fő foglalkozatásával 

évi kb. 1,2 - 1,4 milliárd forintos árbevétel elérése, melyből számítottan a helyi 

adó mértéke évente kb. 6,6 millió forint lenne. 
2. Megtörtént az Iskola u. pincebeszakadás műszaki átadása. Önkormányzatunk részéről 

Kun János főépítész és Magyar Ákos műszaki ellenőrt vett részt az átadáson. A 

beruházás a jóváhagyott terveknek megfelelően történt. 

3. Rendben lezajlott az október 23-i nemzeti ünnepünkön a megemlékezés, a fáklyás 

felvonulás és a koszorúzás.  Köszönet a Művelődési Ház IKSZT tini klubjának és 

vezetőjének a megemlékezés megszervezéséért, a helyi polgárőröknek és a 

tűzoltóinknak a közreműködésért. 

4. TÁMOP egészség pályázati tájékoztató  

Gaálné Kara Valéria Művelődési Ház vezetője: Az egészségnevelésre pályázaton nyert 

pénz szeptembertől március elejéig kerül felhasználásra. A múlt szombaton egész napos 

egészségfelmérés volt a Művelődési Házban. 

Simonek Antal képviselő: Hányan vették igénybe és milyen korosztály?  

Gaálné Kara Valéria Művelődési Ház vezetője: A legfiatalabb 31 éves volt, a legidősebb 

70 feletti. Reggel 32 fő volt bejelentkezve, de aki közbe jött, annak is sikerült bekerülnie. 

Nebehaj Rudolfné képviselő: Az úszás milyen korcsoportokat érint? 

Gaálné Kara Valéria Művelődési Ház vezetője: A nagycsoportos óvodások és az elsősök 

járnak. Összességében nagyon pozitív a visszajelzés, de mindig van 1-2 ember, aki csak a 

rosszat keresi. Nem tudja kimondani, hogy köszönöm, hanem a kákán is csomót keres.  

 

5. Könyvtári tájékoztató 

Gaálné Kara Valéria Művelődési Ház vezetője: Ismét változott a Kesztölci könyvtár 

kapcsolatrendszere. Mint tudják, pár évig, mozgókönyvtárként, a Dorogi Arany János 

Könyvtárhoz tartoztunk. Most ismét változott a helyzet, a régi kapcsolódásnak megfelelően a 

Tatabányai Megyei Könyvtárral vagyunk kapcsolatban. Problémát csak az jelent, hogy egy 

számítógépes program segítségével feldolgoztuk a könyvtári állományt. Amikor a Dorogi 

Könyvtárral álltunk kapcsolatban, nem tudtuk használni az általuk rendelkezésre bocsájtott 

nyilvántartóprogramot, mert mint utóbb kiderült, egy lényeges eleme nem került telepítésre. 

Kliens gépként nem lehetett használni. Ekkor tettünk szert egy másik, használható programra, 

melyet fel is töltöttünk adatokkal. Viszont most ez a program nem használható. Egyébként a 

megyei könyvtárral nagyon jó a kapcsolat. Az éves költségvetési támogatási összeg 1,1M Ft, 

melyből könyv beszerzésre évi 780 e. Ft-ot használhatunk fel, a többit eszközök beszerzésére 

lehet fordítani. 

Kochnyák Sándor képviselő: A kirakott hirdetményt 1 órán belül leveszik, így sokan nem 

értesülnek a rendezvényekről. 

Simonek Antal képviselő: Tegyünk minden kocsmába, boltba, ahol nem tudják levenni. 

Gaál Lajos polgármester: Az információk megjelennek a képújságban is. 

Kochnyák Sándor képviselő: Malom utca nem volt bekötve a kábelrendszerbe, most ott mi 

működik?  
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Gaál Lajos polgármester: Valamelyiket mindenki tudja használni.  

Köszöni Radovics Istvánné képviselőnek az Iposz gyűlésen tartott előadását. A nagyon 

érdekes, átfogó előadás Kesztölc iparosságáról szólt, még a török idők előtti időktől 

kezdődően. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 124/2013. (X.30.) KKÖKt. 

határozata a két ülés között történtekről szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a két ülés között történtekről szóló beszámolót elfogadja. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 
8. Napirendi pont 

Egyebek 

 

1. Híd lezárása 

Gaál Lajos polgármester: Senki nem gondolta, hogy a híd lezárása ekkora port vert fel. 

Egyébként az oda vezető út még azelőtt szűnik meg, mielőtt elérné a hidat. Gyakorlatilag az 

egy zsákutca. A híd egy közterületen, de nem közúton van. Javasolja, hogy hívják össze az ott 

lakókat és együtt, a törvényes keretek között keressenek megoldást. 

Simonek Antal képviselő: A szemétszállító cég nyár közepe óta nem vesz részt a 

lomtalanításban.  

Gaál Lajos polgármester: Rezsicsökkentésre való hivatkozással szüntette meg a 

tevékenységet. Állítólag nem fér bele az árba. Lehetne őket perelni, de már nem érdemes. 

Lassan áttérünk más szolgáltatóra. A Kistérség intézi. December 1-től veszik át a 

szolgáltatást. Most folyik a közbeszerzési eljárás. 

Szivek Péter képviselő: Szeretne beszámolni a szlovákiai látogatásról. Felsőkirályba 

látogattak a kesztölci gyerekekkel. Ilyen már régen volt ezt megelőzően. A felsőkirályi 

gyerekek is 30-an voltak, megtekintették a nyitrai várat, meg a felsőkirályi templomot. 

Meghívtak az iskolájukba, utána egy közös ebédre. Szeretettel fogadtak a vendéglátók. 

Nagyon jól sikerült, mindenki nagyon meg volt elégedve. Megbeszélték, hogy legközelebbi 

alkalommal itt kerül sor a vendéglátásra. A pontos időpontot majd az igazgatók egyeztetik, 

valószínűleg ez tavasszal lesz. 

  

Az ülésen más nem hangzott el, Gaál Lajos polgármester megköszönte a részvételt és az ülést 

bezárta. 

 

 

 

 

 

 

Gaál Lajos      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

polgármester                jegyző    

 


